
Referat fra bestyrelsesmøde den 31. september 2017 
 

Deltager: Simon, Thomas, Mounir & Aske 

 

Dagsorden: 

1. Forbedreringer af området mellem storegård og 8-gården 

 Simon præsentere oplæg fra kunstner omkring hvordan affaldskuret kan males således at 

det bliver pænere at kigge på og graffitien forsvinder.  

 Oplægget indeholder en skitse hvor ved at der bliver tegnet et grønt område med solskin 

og en ”feel good vibe” 

 Bestyrelsen godkender en forventet udgift til maler arbejde på op til 20.000 kr. 

 Her udover afventes der en områdeplan fra Bent. 

 

2. Område gennemgang 

 I forbindelse med helhedsplan og budget fastlæggelse har bestyrelsen deltaget i 

gennemgang med VIBO af vores område.  

 Bestyrelsen udførte herefter en gennemgang af området og faldt over følgende elementer 

der vil blive videre formidlet til VIBO 

i. Grønne områder, her især fokus på at åbne op imellem Fakta og storegård 

ii. Boldbur i 40 gård er slidt, her forslår bestyrelsen at vi tager en mindre opdatering, 

da området i grundlæggende form er i god stand. Vi forslår at der bliver malet 

streger til boldspil samt at de værste fejl og mangler i vedhæftning til de bærende 

elementer bliver løst.  

iii. Affald og barnevogne skure, hvor bestyrelsen ser det vigtigt at lavet en form for 

løsning.  

 Charlotte og Aske deltager i helhedsplan gennemgangen med VIBO.  


